
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, konaného dňa 11. 03. 2010 

 
 
Prítomní: Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta  

Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ 
Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór  

  MUDr. Marek Andraščík   
  Ing. Miroslav Balog    

JUDr. Iveta Bžánová  
  Ing. Ján Čop 
  MUDr. Štefan Čopík 
  Pavol Diňa 
  Ing. Ján Harmaňoš  
  MUDr. Jozef Homza 
  MVDr. Vladislav Juško  
  MUDr. Mária Kostelníková  
  MUDr. Andrej Kulan     
  Ing. Štefan Nevoľník  
  Mgr. Ľubov Reháková  

Ing. Jozef Savka 
MUDr. Miroslav Suchý  
 

 
Ospravedlnení:   PhDr. Daniel Andráško 
   Mgr. Michal Lukša   
   Anton Vass 
   
 
Prizvaní:   Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí 

a školstva  
  JUDr. Ján Paľovčík, vedúci právneho oddelenia  

Ing. Lýdia Gičová, poverená vedením oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP 
Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia 
Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny  

  Mgr. Metod Kamlár, povedený vedením MsP Snina  
  Ing. Marta Mrázová, útvar regionálneho rozvoja  
  Štefan Čus, vedúci rekreačných a športových služieb .  
  Anna Brečková, hovorkyňa  
  Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o 

Mgr. Eva Mihaliková, poverená riaditeľka Mestského kultúrneho a osvetového  
strediska Snina  

 
 
Program:  

1. Otvorenie 
2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 11. 03. 2010  
4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 11. 03. 2010  
5. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina o vylepovaní volebných plagátov                 
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6. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina o podmienkach chovu a držania psov na území 
mesta Snina  

7. Doplnok č. 7 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta a o určení sadzieb za tento prenájom  

8. Doplnok č. 1 k Pracovnému poriadku zamestnancov Mesta Snina   
9. Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2010                                         
10. Návrh prvej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2010     
11. Žiadosť o súhlas so zriadením Súkromnej materskej školy v Snine  
12. Žiadosť o povolenie vykonania projektu na budove Súkromnej materskej školy, Vihorlatská 

1420/8, Snina  
13. Návrh na schválenie komisie na prešetrenie anonymnej sťažnosti sp. zn. 1/2/2010             
14. Cenník poplatkov Mestskej knižnice v Snine platný od 12. 03. 2010  
15. Zateplenie medzistrešného priestoru športovej haly objektu s. č. 1426 na Ul. vihorlatskej 

v Snine             
16. Schválenie podmienok verejnej súťaže na investičnú akciu Rekonštrukcia verejného 

osvetlenia v meste Snina  
17. Protipovodňové opatrenia na vodných tokoch na území mesta Snina  

Multifunkčné ihrisko pri ZŠ P. O. Hviezdoslava v Snine 
18. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy ROP-2.1c-2010/02 za 

účelom realizácie projektu „Dom pokojnej staroby - Snina“ 
19. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy Programu cezhraničnej 

spolupráce Poľsko - Slovenská republika 2007 – 2013 za účelom realizácie projektu 
„Plávanie cez Karpaty – implementácia ekologických technológií pre turistiku a ochranu 
životného prostredia“  

20. Zmluva o budúcej zmluve – Zápasnícky klub Vihorlat Snina  
21. TENERGO Brno, a.s., k rekonštrukcii teplovodných rozvodov na sídl. I. 
22. Zmluva o nájme nehnuteľného majetku – cintoríny  
23. Informatívna správa o pochovávaní na novom cintoríne v Snine  
24. Zrušenie uznesení MsZ č. 285/1993 a 194/1992  
25. Zrušenie uznesenia MsZ č. 635/2009 
26. Žiadosť o čiastočné odpustenie nájmu – priemyselný park Snina  
27. Žiadosť Slovenského zväzu telesne postihnutých – o bezplatný nájom nebytových priestorov  
28. Žiadosť Jaroslava Zarembu AD-Ejzatour – o odpustenie výšky poplatku za nájom pozemku  
29. Odpredaj bytu z vlastníctva mesta Snina  
30. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 1121/31 
31. Rôzne  
32. Interpelácia poslancov 
33. Záver 

 
 

1. Otvorenie  
 
     Ing. Štefan Milovčík – otvoril tridsiate šieste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na  
ktorom všetkých srdečne privítal. Na dnešné rokovanie boli prizvaní:  konateľ spoločnosti 
Nemocnica Snina,   s. r. o. – MUDr. Lukáč, konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján 
Alušík,  poverená riaditeľka Mestského kultúrneho a osvetového strediska Snina – Mgr. Eva 
Mihaliková, riaditelia úradov štátnej správy, riaditeľ OO PZ Snina,  náčelník MsP a vedúci oddelení 
MsÚ. 
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Konštatovanie počtu prítomných 
     Podľa prezentácie je v rokovacej miestnosti prítomná  nadpolovičná  väčšina poslancov. 
Konštatujem, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 
 
Schválenie programu: 
Program dnešného rokovania ste obdržali v pozvánke spolu s materiálmi. Pri prezentácii ste 
obdržali materiály č.: 
31 A)  Stavebné úpravy objektu Nemocnice Snina, s. r. o. – výmena výplňových konštrukcií, 
zateplenie a fasáda,  
32 B) Revitalizácia námestia Centrum Snina – schválenie postupu zadania verejného 
obstarávania,  
ktoré sa nenachádzajú v pozvánke, ale navrhujem ich doplniť do programu dnešného rokovania.  
 
Hlasovanie za program:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – spolu 12 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
Voľba návrhovej komisie: 
Za členov návrhovej komisie určujem: Ing. Miroslava Baloga 

Pavla Diňu                   
Ing. Jána Harmaňoša        

 
Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, MUDr. 
Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka – spolu 9 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš – spolu 2 poslanci  
nehlasovali:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Štefan Nevoľník – spolu 2 poslanci 
 
Za overovateľov zápisnice určujem:      MUDr. Jozefa Homzu                 
                MUDr. Mareka Andraščíka 
 
Za zapisovateľku:  p. Moniku Dunajovú   
 
 
 

2. Správa o činnosti MsR v Snine od ostatného zasadnutia MsZ v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Monika Dunajová, 
zapisovateľka MsR a MsZ, oddelenie organizačné, vnútorných vecí a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie    správu o činnosti Mestskej rady v Snine od 
ostatného zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine.  
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Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – spolu 11 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
nehlasovali: Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková – spolu 3 
poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  723/2010  
 
 
 
 

3. Kontrola plnenia uznesení MsR a MsZ k 11. 03. 2010  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ako sme mohli niekomu prenajať pozemok na výstavbu garáže?  
 
     Ing. Jana Rosičová – takto to máme ošetrené vo VZN – pozemok dáme najprv do prenájmu, 
aby bola dodržaná výstavba garáže po jedného roka a po skolaudovaní sa mu tento pozemok 
odpredá.  
 
     Ing. Pavol Marinič – prečítal časť z VZN mesta Snina č. 95/2008, ktorá sa dotýka práve tohto 
problému.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – k  VZN mesta Snina č. 95/2008 sa vrátiť a ošetriť ho tak, aby nám to 
nerobilo problém – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   kontrolu plnenia uznesení MsR a MsZ   
k 11. 03. 2010.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – 
spolu 13 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
nehlasoval:   Ing. Štefan Nevoľník – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  724/2010  
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4. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 11. 03. 2010  
 
     Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór.  
 
     Ing. Miroslav Balog – ako sa využíva kamerový systém pri riešení ustavičného problému 
poškodzovania kruhového objazdu?  
 
     Mgr. Metod Kamlár – kamerový systém veľmi pomáha pri riešení priestupkov 
a poškodzovania kruhového objazdu, ale mestská polícia nemá žiadne právomoci na riešenie 
priestupkov na štátnej ceste.  
 
     Ing. Jozef Savka – aká je situácia v právnom spore s p. Antoníkom a prečo sme mu prestali 
vyplácať finančné prostriedky, keď predbežné súdne rozhodnutie nebolo zrušené.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík  - súdny spor prebieha a pokiaľ nebude spor ukončený, nebude 
zverejňovať žiadne informácie týkajúce sa tohto prípadu.  
 
     Ing. Ján Čop – kontrola dodržiavania prevádzkového času v reštauráciách – prevádzková doba 
by mala podľa VZN ukončená o 22.00 hod. Predĺžiť prevádzkový čas je možné vo výnimočných 
prípadoch predĺžiť, ale predĺžené majú všetci, ktorí si o to požiadali. V niektorých oblastiach to 
pôsobí rušivo a je potrebné dodržiavať toto VZN.  
 
     Ing. Jozef Savka – komisia dávala povolenie o predĺžení na skúšobnú dobu a komisia nemá 
žiadne pripomienky ani sťažnosti k týmto prevádzkovým hodinám.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   výsledky kontrolnej činnosti k 11. 03. 2010.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  725/2010  
 
 
 

5. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina o vylepovaní volebných plagátov       
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí a školstva.  
 
     Ing. Jozef Savka – súhlasí s týmto VZN, ale je potrebné prispôsobiť výlepné plochy veľkosťou 
počtu kandidátov – úloha.  
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     Mgr. Ľubov Reháková  - § 3 bod 2 písm. h) – má byť uvedené Slovenský červený kríž.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   ruší   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 56/2002, 
ktorým sa vymedzujú miesta na verejných priestranstvách pre kandidujúce politické strany a hnutia 
na propagáciu počas volebnej kampane,    schvaľuje   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina 
č. 102/2010 o vylepovaní volebných plagátov.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  726/2010  
 
 
           

6. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina o podmienkach chovu a držania psov na 
území mesta Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala  Ing. Iveta 
Chomaničová, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – informovať občanov, v ktorých lokalitách budú umiestnené odpadové 
koše na exkrementy – úloha.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – apeluje na mestských policajtov, aby viac monitorovala a pokutovala 
psičkárov. Výcvikové miesto pre psov vyčleniť na Ul. Štúrovej je absolútne nevyhovujúce. Prístup 
mesta by mal byť trochu iný. Odchyt túlavých psov – bola by rada, aby vo VZN bolo uvedené, kde 
sa nachádza karanténna stanica a to, ako dlho tam bude pes po odchytení umiestnený.  Občania by 
mali vedieť, kde majú hľadať psa, ak sa stratí pes.  
 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Miroslav Suchý – 14.30 hod. – spolu 15 poslancov) 
 
     Ing. Štefan Milovčík - každý pondelok bude náčelník MsP na porade predkladať prehľad, koľko 
sa za uplynulý týždeň uložilo pokút za nedodržiavanie VZN – úloha.  
 
     MVDr. Vladislav Juško - § 5 ods. 5 – tento odsek by zmenil takto:  Mesto Snina v súčinnosti 
s Verejnoprospešnými službami Snina, s. r. o.,  umiestení na vybraných miestach kontajnery 
vhodné na zhromažďovanie výkalov a zabezpečí priebežné hygienické odstraňovanie ich obsahu.  
Čo sa týka odchytu psov – veľa psov prichádza k ním, no on ich posiela na MsP, keďže nemá 
žiadnu klietku, kde by psa umiestnil. Lokalita pre psičkárov na výcvik psov musí byť umiestnená na 
takom mieste, ktoré bude ohraničené a na bezpečnom miesto, pretože tam chodia so psami aj malé 
deti.  
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     MUDr. Štefan Čopík – lokality na voľný pohyb psov -  park na Table a časť parcely pri starom 
ihrisku – nie sú to vhodné miesta na voľný pohyb psov. Na Table je predsa individuálna bytová 
výstavba a každý tam má dvor. Majiteľom psov pri ich prihlasovaní dávať brožúry, kde by boli  
informácie o tomto VZN.  
 
     Ing. Jozef Savka – bolo by dobré uvažovať o znížení poplatkov za  psa občanom ZŤP. 
 
     Ing. Jana Rosičová – úľavy pre ZŤP/S sú riešené vo VZN.  
 
     Mgr. Metod Kamlár – psov odchytáva p. Tomto z Trebišova a vozí ich do karanténnej stanice 
do Trebišova. Snina takúto stanicu nemá. Pes bude vydaný iba majiteľovi, ktorý má psa 
prihláseného a uhradené poplatky.  

 
     JUDr. Iveta Bžánová – túto informáciu dať na stránku mesta. Mesto by malo vytvoriť miesto, 
kde by bol pes umiestnený aspoň po dobu 12 hodín a potom nech si ich p. Tomko zoberie do 
Trebišova.   
 
     Ing. Jana Rosičová – to by boli náklady na rozpočet mesta. Doteraz ani jeden odchytený pes 
nemal známku, takže boli považované za túlavých psov.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
..../2010  o podmienkach chovu a držania psov na území mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  –- 
proti:  Ing. Ján Harmaňoš – spolu 1 poslanec  
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 12 poslancov  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo uznesenie k tomuto materiálu.  
 
 
 

7. Doplnok č. 7 k VZN mesta Snina č. 93/2008 o podmienkach prenájmu nehnuteľného 
a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta a o určení sadzieb za tento prenájom  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 
prednostka MsÚ a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Doplnok č. 7 k VZN mesta Snina č. 93/2008 
o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta a o určení 
sadzieb za tento prenájom.  
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Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, 
MUDr. Miroslav Suchý – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
nehlasoval:  MUDr. Andrej Kulan – spolu 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  727/2010  
 
 
 

8. Doplnok č. 1 k Pracovnému poriadku zamestnancov Mesta Snina   
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine  schvaľuje   Doplnok č. 1 k Pracovnému poriadku zamestnancov 
Mesta Snina.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 15 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  728/2010  
 
 
 

9. Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2010     
 
     Písomný materiál predložil Pavol Diňa, predseda komisie mládeže, kultúry a športu. Spracovala 
Anna Brečková, garant komisie.  
 
     Ing. Ján Čop – navrhuje rozdelenie dotácií uvedených v bode 2 vypustiť z uznesenia a predložiť 
to na najbl. zasadnutie MsZ.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – je veľký nepomer medzi dotáciami pre športové kluby a pre občianske 
združenia. Treba hľadať zdroje, ako toto upraviť.  
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     Anna Brečková – dotácia pre športové kluby je vyčíslená už na celý rok, no pre občianske 
združenia len podľa doposiaľ došlých žiadostí.  
 
     Ing. Ján Čop – Slovenský červený kríž žiada o zálohovú dotáciu, pretože tohto roku nedostali 
žiadnu dotáciu od VÚC.  
 
     Ing. Miroslav Balog – je predložený poslanecký návrh od MUDr. Homzu, o ktorom dá 
návrhová komisia hlasovať ešte pred hlasovaním o písomnom návrhu.  
 
     Ing. Jozef Savka – bola vykonaná kontrola vyúčtovania dotácií, či bol dodržaný účel, na ktorý 
bola dotácia poskytnutá.   
 
     Anna Brečková – kontrola vyúčtovania dotácií bola vykonaná, predložené vyúčtovania za rok 
2009 sú uložené u nej.  
 
    Anna Pavlíková – dotáciu na prevádzku budovy dostávala z VÚC Prešov, no v tomto roku od 
nich nedostala ešte nič. Potrebuje uhradiť poplatky za vodu, elektrinu a teplo. Ide o čiastku vo 
výške 2 541,36 € za prvý štvrťrok. V budove sú umiestnení aj traja občania zo Sniny. Je jej ľúto, že 
musí pýtať peniaze od mesta.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal poslanecký návrh MUDr. Jozefa Homzu.  
 
Hlasovanie za poslanecký návrh MUDr. Homzu –zmena výšky dotácie pre ZK Vihorlat Snina a ZK 
Slávia: 
za:  MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef 
Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  Ing. Miroslav Balog – spolu 1 poslanec  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie. 
 
 Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje    

1. prerozdelenie  dotácií  určených pre športové kluby vo výške 58 950,- € tak, ako je uvedené 
v prílohe  uznesenia, 

2. výšku dotácie pre Rímskokatolícku cirkev, Farnosť Božieho milosrdenstva Snina tak, ako je 
uvedené v prílohe uznesenia. 

        
Príloha k  uzneseniu: 
 
K bodu 1 

Športové kluby 
 
Mestský futbalový klub Snina      35 500,- € 
- dopravné a cestovné náklady, zabezpečenie činnosti klubu 
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Mládežnícky futbalový klub pri ZŠ Budovateľská Snina  1 500,- € 
- zakúpenie výstroje a tréningových pomôcok, celkové materiálno-technické zabezpečenie klubu 
 
Zápasnícky klub Vihorlat Snina               12 200,- € 
- dopravné a cestovné náklady, zabezpečenie činnosti klubu 
Zápasnícky klub Slávia Snina      1 500,- € 
- dopravné náklady, náklady na úhradu nájmu za telocvičňu 
 
Klub šermu Snina        1 700,- € 
- nákup šermiarskeho materiálu, účasť na medzinárodných podujatiach, organizovanie 
medzinárodných turnajov a sústredení 
 
Mestský volejbalový klub Snina      2 500,- € 
- materiálne vybavenie klubu, zakúpenie volejbalových stĺpov, zabezpečenie činnosti klubu 
 
Športový klub SKÓRE Snina      1 000,- € 
- dopravné náklady, zakúpenie tréningových  a športových potrieb, absolvovanie športových 
sústredení 
 
Mestský Tennis Club Snina       1 300,- € 
- zabezpečenie súťaží a turnajov, nákup lôpt, úprava povrchu ihrísk, materiálne zabezpečenie 
 
Stolnotenisový oddiel Snina       1 250,- € 
- úhrada nájomného za telocvičňu, cestovné náklady, materiálne zabezpečenie klubu 
 
Black Tiger Taekwondo Klub Snina       500,- € 
- náklady spojené s prípravou na súťaže, účasť na Majstrovstvách Slovenska, nájomné 
 

K bodu 2 
 
Rímskokatolícka cirkev 
Farnosť Božieho milosrdenstva Snina     18 000,- € 
- rekonštrukcia vstupného vestibulu a sociálnych zariadení (nákup materiálu) 
- z dôvodu nedostatočnej výšky rozpočtu na kapitole finančných dotácií je možné poskytnúť 
predmetnú dotáciu len vtedy, ak sa o uvedenú čiastku navýši rozpočet finančných dotácií  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Pavol 
Diňa, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 12 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  MUDr. Štefan Čopík, Ing. Ján Harmaňoš, MVDr. Vladislav Juško – spolu 3 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  729/2010  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – osloviť ostatné občianske združenia, aby si v priebehu nasledujúceho 
mesiaca podali žiadosť o pridelenie dotácie – úloha.  
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10. Návrh prvej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2010     
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
      Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie  dôvodovú správu   a   schvaľuje zmenu 
rozpočtu na rok 2010 takto: 
 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov o       537 733 €, 
     - zvýšenie výdavkov o    587 500 €, 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET - zvýšenie príjmov o        19 540 €,  

  - zvýšenie výdavkov o    350 502 €,  
 

FINANČNÉ OPERÁCIE  - zvýšenie príjmov o       454 245 €,  
    
Rozpočet po zmene bude:   

Príjmy     Výdavky      Prebytok/ Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET     9 306 345 €     9 000 313 €        +  306 032 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET    7 976 514 €     12 329 860 €      - 4 353 346 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE     4 338 742 €        217 912 €     +  4 120 830 € 
ROZPOČET CELKOM  21 621 601 €    21 548 085 €          +  73 516 € 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 15 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  730/2010  
 
 
 

11. Žiadosť o súhlas so zriadením Súkromnej materskej školy v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí a školstva.  
 
     Ing. Jozef Savka – myslí si, že takéto zariadenie je v meste potrebné. Ide o riešenie aj samotnej 
zamestnanosti v meste.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová - takáto vec by sa mala podporiť. Nevidí dôvod, aby sme bránili  
v podnikaní.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine,  na základe žiadosti M. Alušíkovej, SNP č. 25, 069 01 Snina, 
v zmysle § 16 ods. 1 písm. k) zákona NR SR č. 596/2003 Z. z.,  súhlasí   so zriadením Súkromnej 
materskej školy v Snine a jej zaradením do siete škôl a školských zariadení Slovenskej republiky od 
01. 09. 2011.     
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 15 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  731/2010  
 
 
 
 

12. Žiadosť o povolenie vykonania projektu na budove Súkromnej materskej školy, 
Vihorlatská 1420/8, Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí a školstva.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   súhlasí  

1. s udelením povolenia na vykonanie projektu zriaďovateľovi Súkromnej materskej školy E. 
Leňkovej, 1. mája 2049, Snina,  

2. s poskytnutím finančných prostriedkov na spolufinancovanie vo výške 5 %.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 15 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  732/2010  
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13. Návrh na schválenie komisie na prešetrenie anonymnej sťažnosti sp. zn. 2/1/2010  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Ján Čop, zástupca primátora. Spracovala Mgr. Katarína 
Harmaňošová, vedúca oddelenia organizačného, vnútorných vecí a školstva.  
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
   Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje  komisiu na prešetrenie anonymnej sťažnosti sp. zn. 
2/1/2010 v tomto zložení:  - PhDr. Daniel Andráško,    

- Ing. Miroslav Balog, 
- Ing. Ján Harmaňoš, 
- Ing. Štefan Nevoľník.  

 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 11 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, Ing. Ján Harmaňoš, Ing. Štefan Nevoľník – spolu 3 poslanci 
nehlasoval: Ing. Jozef Savka – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  733/2010  
  
 
     

14. Cenník poplatkov Mestskej knižnice v Snine platný od 12. 03. 2010  
 
     Písomný materiál predložila a spracovala Mgr. Eva Mihaliková, poverená riaditeľka Mestského 
kultúrneho a osvetového strediska Snina.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Cenník poplatkov Mestskej knižnice v Snine platný 
od 12. 03. 2010.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
MUDr. Miroslav Suchý – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
nehlasoval: Ing. Jozef Savka – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  734/2010  
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15. Zateplenie medzistrešného priestoru športovej haly objektu s. č. 1426 na Ul. 
vihorlatskej v Snine      

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   zadanie zákazky Zateplenie medzistrešného  
priestoru športovej haly súp. č. 1426 na Ul. vihorlatskej v Snine priamym zadaním spoločnosti 
Verejnoprospešné služby Snina, s. r. o., Snina a výnimku z uznesenia  MsZ č. 681/2009 zo dňa     
28. 01. 2010, bod 3 ukladacej časti. 
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Mgr. Ľubov 
Reháková, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 6 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop,  Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, 
MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník – 
spolu 8 poslancov 
nehlasoval: Ing. Jozef Savka – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo k tomuto materiálu žiadne 
uznesenie.  
            
 
 
 

16. Schválenie podmienok verejnej súťaže na investičnú akciu Rekonštrukcia verejného 
osvetlenia v meste Snina  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Ján Čop, 
zástupca primátora a  Ing. Lýdia Gičová, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – nebolo by výhodnejšie riešiť to formou úveru?  
 
     Ing. Miroslav Balog – je zato, aby sa s verejným osvetlením v meste niečo robilo, no ideme 
niečo robiť a on nevie čiastku, koľko nás to bude stáť. K bodu 15 -  čo ak mesto zmluvu ukončí po 
druhom či piatom roku.  
 
     Ing. Jana Rosičová – verejné osvetlenie je v havarijnom stave. V minulom roku sme vypísali 
verejnú súťaž, ale prihlásila sa iba jedna firma, ktorá mala príliš vysokú cenu, preto navrhujeme 
tento spôsob – splácania dodávateľským úverom. Tento úver by sa nezapočítaval do úverového 
zaťaženia mesta. Predpokladáme, že výmenou svietidiel sa ušetrí na elektrickej energii, čiže 
budeme platiť menej za elektrickú energiu a budeme platiť zato, že sa táto investícia preinvestuje 
a budeme mať zrekonštruované verejné osvetlenie.   
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   podmienky vypísania verejnej súťaže (verejného 
obstarávania) na investičnú akciu Rekonštrukcia verejného osvetlenia v meste Snina podľa prílohy. 
 
Príloha k uzneseniu:  
     Realizácia stavby Rekonštrukcia verejného osvetlenia v meste Snina a jej financovanie prebehne 
formou energetickej služby (EPC) v súlade ust. § 10  zákona č. 476/2008 Z. z. o energetickej 
efektívnosti.  

Rozsah rekonštrukcie a podmienky: 
1.  výmena jestvujúcich svietidiel VO za nové v plnom rozsahu v súlade so spracovanou 

projektovou dokumentáciou,  
2. doplnenie nových svietidiel na betónové stožiare v súlade so spracovanou projektovou 

dokumentáciou a auditom verejného osvetlenia, 
3.  výmena pôvodných rozvádzačov VO za nové s možnosťou ovládania cez GSM 

a diagnostikovaním stavu,  
4. výmena výložníkov na betónových stožiaroch za nové, náter oceľových stožiarov v súlade 

so spracovanou projektovou dokumentáciou, 
5. výmena oceľových a betónových parkových stožiarov, ktoré sú v havarijnom stave v súlade 

so spracovanou projektovou dokumentáciou a auditom VO, 
6. odstránenie najzávažnejších káblových porúch v súlade so spracovanou projektovou 

dokumentáciou a auditom VO, 
7. výmena jestvujúcich vonkajších a káblových vedení, ktoré sú v havarijnom stave,  v rozsahu 

spracovanej projektovej dokumentácie, 
8. investícia bude mestom splácaná po dobu 8 rokov, 
9. začiatok splácania investície 01/2011, 
10. po dobu splácania investície (doba trvania zmluvy) zhotoviteľ bude zodpovedať za 

prevádzku a údržbu sústavy VO v plnom rozsahu, 
11. po dobu trvania zmluvy bude zhotoviteľ financovať prevádzku, údržbu a náklady na 

spotrebu elektrickej energie, 
12. pri medziročnom zvýšení ceny elektrickej energie do 5 % sa platba mesta nezmení, 
13. zhotoviteľ stavby zrealizuje zároveň každoročne investíciu  vo výške 33 194,- EUR bez 

DPH v súlade so spracovanou projektovou dokumentáciou a požiadavkami mesta, 
14. možnosť využiť čerpanie eurofondov, prípadne iných zdrojov (nórsky finančný 

mechanizmus) zo strany mesta, 
15. možnosť predčasného ukončenia zmluvy zo strany mesta.               

 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária 
Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník – spolu 11 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý 
– spolu 4 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  735/2010  
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17. Protipovodňové opatrenia na vodných tokoch na území mesta Snina  
Multifunkčné ihrisko pri ZŠ P. O. Hviezdoslava v Snine 

 Veľkoplošná obrazovka na Námestí centrum Snina 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – je tu možnosť podať projekt na riešenie problému potôčika Staňov potok 
a potôčika Tarnovský potok; 
      - je tu možnosť podať aj projekt na multifunkčné ihrisko pri ZŠ P. O. 
Hviezdoslava v Snine.  Vieme, že na tejto škole chýba veľká telocvičňa. Stálo by nás to 16 670,- €; 
      - v rámci cezhraničnej spolupráce s Poľskom je možnosť podať projekt na 
kúpu veľkoplošnej obrazovky, ktorá by sa umiestnila na námestí Centrum.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – koľko bude stáť projektová dokumentácia na projekt Protipovodňové 
opatrenia na vodných tokoch na území mesta Snina; 
    - nebolo by vhodnejšie umiestniť multifunkčné ihrisko na pozemok 
oproti škole, aby mali naň prístup aj iné školy?  
 
     Ing. Jana Rosičová – projektová dokumentácia by stála cca 11 000 €.  
 
     MUDr. Jozef Homza – navrhuje hlasovať o každom projekte samostatne.  
 
     Ing. Miroslav Balog  - tento materiál mal byť predložený aj na prerokovanie do finančnej 
komisie. Je to dôležitý materiál. 
 
Hlasovanie o návrhu MUDr. Homzu:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – spolu 12 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 3 poslanci  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje  

1. zaradenie investičnej akcie Protipovodňové opatrenia na vodných tokoch na území mesta 
Snina do Plánu investičných akcií na rok 2010,   

2. zaradenie investičnej akcie Multifunkčné ihrisko pri ZŠ P. O. Hviezdoslava v Snine  do 
Plánu investičných akcií na rok 2010,  

3. zaradenie investičnej akcie Veľkoplošná obrazovka na Námestí centrum Snina do Plánu 
investičných akcií na rok 2010.  

 
Hlasovanie za bod č. 1:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 8 
poslancov  
proti:  –-  
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zdržali sa:  Pavol Diňa, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – spolu 6 poslancov  
nehlasoval: MUDr. Štefan Čopík – spolu 1 poslanec  
 
Hlasovanie za bod č. 2:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, 
MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, 
Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 15 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
Hlasovanie za bod č. 3:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MVDr. Vladislav Juško, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý – 
spolu 13 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Jozef Savka – spolu 2 poslanci 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  736/2010  
 
 
(zo zasadnutia odišiel MVDr. Vladislav Juško – 16.45 hod. – spolu 14 poslancov) 
 
 

18. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy ROP-2.1c-2010/02 
za účelom realizácie projektu „Dom pokojnej staroby - Snina“ 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Štefan Milovčík  - podal bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Ing. Jozef Savka – takýto dom je v Snine veľmi potrebný. Mrzí ho v tomto projekte iba to, že 
neboli vypočuté hlasy poslancov a občanov mesta o nevhodnosti umiestnenia tohto domu práve 
v budove bývalej Družby.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová - ako to vyzerá s obsadenosťou „Zeleného domu“, kde má byť tiež takéto 
zariadenie.  
 
     Ing.  Jana Makajová – tento dom mal byť otvorený už v minulom roku, no VÚC 25 ľudí 
z okresu Snina nakoniec umiestnilo inde a do Sniny nedali nikoho. Majiteľ vravel, že dom má byť 
otvorený od 1. januára, ale nič sa tam nedeje. Nevie prečo, pretože sa s  majiteľom tohto roku ešte 
nestrela. V tomto dome by mali byť umiestnení starobní dôchodcovia. V našom dome by mali byť 
umiestnení invalidní dôchodcovia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 



 18 

Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    schvaľuje    

a) predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy ROP-2.1c-
2010/02 za účelom realizácie projektu „Dom pokojnej staroby - Snina“ v hodnote 
celkových výdavkov  1 997 888,90 €, ktorého ciele sú v súlade s platným územným 
plánom mesta a platným Miestnym rozvojovým a akčným plánom mesta Snina na 
roky 2005 – 2014; 

b) zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o nenávratný finančný 
príspevok; 

c) financovanie projektu vo výške 5 %  z celkových oprávnených výdavkov na projekt, 
t. j. vo výške 86 400,00 €. 

 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, 
Mgr. Ľubov Reháková – spolu 10 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – 
spolu 4 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  737/2010  
 
 

19. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci výzvy Programu 
cezhraničnej spolupráce Poľsko - Slovenská republika 2007 – 2013 za účelom 
realizácie projektu „Plávanie cez Karpaty – implementácia ekologických technológií 
pre turistiku a ochranu životného prostredia“  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, útvar regionálneho rozvoja.  
 
     Ing. Jana Rosičová – podala bližšie informácie k predkladanému materiálu.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine    schvaľuje   spolufinancovanie projektu „Plávanie cez 
Karpaty – implementácia ekologických technológií pre turistiku a ochranu životného 
prostredia“ predkladaného v rámci výzvy Programu cezhraničnej spolupráce Poľsko - Slovenská 
republika 2007 – 2013 vo výške 65 000  €, čo predstavuje 5 %  z celkových  oprávnených 
nákladov, ktoré sú  1 300 000,00 €.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý – 
spolu 13 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  Ing. Jozef Savka – spolu 1 poslanec 
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     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  738/2010  
 
 
 

20. Zmluva o budúcej zmluve – Zápasnícky klub Vihorlat Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   Zmluvu o budúcej zmluve uzavretej medzi mestom 
Snina a Zápasníckym klubom Vihorlat Snina. Text zmluvy tvorí prílohu uznesenia. 
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  739/2010  
 
 
 

21. TENERGO Brno, a. s., k rekonštrukcii teplovodných rozvodov na sídl. I. 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval Ing. Jozef Barlaš, 
oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – treba dohliadnuť, aby tieto termíny boli dodržané.  
 
     Ing. Jozef Savka – aj po výmene teplovodných rozvodov stále dochádza. Rozvody mali byť už 
dávno vymenené. Aké sankcie voči nim môžeme uplatniť.  Od spoločnosti Tenergo žiada písomne 
predložiť záväzné termíny dokončenia rekonštrukcie teplovodných rozvodov a vysvetlenie k úniku 
tepla – úloha.  
 
     Ing. Miroslav Balog – vyzvať spoločnosť Tenergo na ľudskú ústretovosť z ich strany, napr. 
znížením poplatkov za teplo, keďže termíny rekonštrukcie si stále predlžujú – úloha.  
 
     Ing. Štefan Milovčík  - navrhuje, aby sme tento bod predložili aj na najbližšie rokovanie, kde by 
sme prizvali aj zástupcov spoločnosti Tenergo, aby sme od nich dostali všetky informácie.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
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Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   správu o rekonštrukcii teplovodných 
rozvodov na sídlisku I.  
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 12 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka – spolu 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  740/2010  
 
 

22. Zmluva o nájme nehnuteľného majetku – cintoríny  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   nájom nehnuteľností nachádzajúcich sa na starom 
a novom cintoríne vo výške uvedenej v Nájomnej zmluve č. 14/Pr./2010 o nájme nehnuteľného 
majetku uzatvorenej medzi Mestom Snina a Verejnoprospešnými službami Snina, s. r. o., 
schválenej uznesením MsZ č. 709/2010. 

 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, 
Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej 
Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 11 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Ján Čop, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka -  spolu 3 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  741/2010  
 
 

23. Informatívna správa o pochovávaní na novom cintoríne v Snine  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Lýdia Gičová, 
oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
 
     Ing. Jozef Savka – pred rokmi bol presviedčaný, že ide o najlepšie miesto na pochovávanie, ale 
teraz vidíme, že to nie je najlepšie miesto. Máme tam problém s vodou v hroboch a tlecia doba je 
oveľa dlhšia ako na starom cintoríne a to všetko kvôli ťažkej ílovitej pôde.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – na novom cintoríne nemáme problém so spodnou vodou, problém je 
v tom, že hroby sa vykonávajú dopredu a potom do vykopaných hrobov steká povrchová voda. Dá 
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sa tomu zabrániť tomu tak, že sa hrob bude vykopávať tesne pred pohrebom, nie na pol roka 
dopredu. 
 
     Ing. Jana Rosičová – tlecia doba je na novom aj starom cintoríne rovnaká. Nikoho do vody 
nepochovávame. Stále sa urobia opatrenia, aby sa voda z hrobu odstránila.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   berie na vedomie   informatívnu správu o pochovávaní na 
novom cintoríne v Snine.   
 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  742/2010  
 
 

24. Zrušenie uznesení MsZ č. 285/1993 a 194/1992  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia. 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine     r u š í 

a) s účinnosťou od 11. 03. 2010 platnosť Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina č. 
13/1993 o stanovení nájomného za nájom pozemkov vo vlastníctve mesta schváleného 
uznesením MsZ č. 285/1993 zo dňa 08. 07. 1993,  

b) s účinnosťou od 11. 03. 2010 platnosť Všeobecne záväzného nariadenia mesta Snina č. 
9/1992 ktorým sa stanovujú zásady o nájme mestských bytov, schváleného uznesením MsZ 
č. 194/1992 zo dňa 17. 12. 1992. 

 
Hlasovanie:  
za:  MUDr. Marek Andraščík, Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. 
Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, 
MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. 
Miroslav Suchý – spolu 14 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  743/2010  
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25. Zrušenie uznesenia MsZ č. 635/2009 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia. 
 
     JUDr. Iveta Bžánová – žiada úrad, aby nepredkladal poslancom MsZ na schválenie materiály 
týkajúce sa odpredaja nášho majetku, ak nie je dohodnutá kúpna cena so žiadateľom – úloha. 
 
     JUDr. Ján Paľovčík – cena bola dohodnutá, ale na zasadnutí došlo k zmene ceny – jej 
navýšenie - na základe poslaneckého návrhu, s ktorou žiadateľ nesúhlasil.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   ruší   s účinnosťou od 11. 03. 2010 uznesenie MsZ č. 635/2009, 
zo dňa 27. 08. 2009,  ktorým schválilo zmluvný predaj nehnuteľnosti - pozemku parc. číslo CKN 
1485/14 o výmere 252 m2, pre Štefana Guzeja - PG Servis.. 

      
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 13 
poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
nehlasoval:  MUDr. Marek Andraščík – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  744/2010  
 
 
 

26. Žiadosť o čiastočné odpustenie nájmu – priemyselný park Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia. 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal upravený písomný návrh na uznesenie, ktorý upravil spracovateľ 
materiálu. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   čiastočné odpustenie nájomného u nájomcov: 
MOPS PRESS, RMR Slovakia a DEL CASTING od 01. 04. 2009 do 31. 03. 2011 vo výške 50 % 
nájomného schváleného uznesením MsZ č. 339/2006 zo dňa 11. 04. 2006. Ostatné podmienky 
nájmu ostávajú nezmenené. 

 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, 
Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 7 poslancov  
proti:  –-  
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zdržali sa:  Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, Ing. Štefan Nevoľník -  spolu 6 poslancov 
nehlasoval:  MUDr. Marek Andraščík – spolu 1 poslanec 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo uznesenie k tomuto materiálu.  
            
 
 

27. Žiadosť Slovenského zväzu telesne postihnutých – o bezplatný nájom nebytových 
priestorov  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia. 
 
 
(zo zasadnutia odišiel MUDr. Marek Andraščík - 18.00 hod. – spolu 13 poslancov) 
 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje    uzatvorenie Nájomnej zmluvy medzi mestom 
Snina a Slovenským zväzom telesne postihnutých, ktorej predmetom bude bezodplatný nájom 
nebytových priestorov nachádzajúcich sa v priestoroch MsÚ v Snine na druhom poschodí, na dobu 
určitú   do  31. 12. 2010. 
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 13 
poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  745/2010  
 
 
 

28. Žiadosť Jaroslava Zarembu AD - Ejzatour – o odpustenie výšky poplatku za nájom 
pozemku  

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia. 
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine      schvaľuje 
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a) na základe žiadosti Jaroslava Zarembu AD - Ejzatour odpustenie poplatku uplatneného 
mestom Snina za nájom pozemku za rok 2009 v zmysle Zmluvy o nájme č. SMS/1/2009 vo 
výške 225,39 €,  

b) uzatvorenie Dodatku č. 1 k Nájomnej zmluve  č. SMS/1/2009, ktorého predmetom bude 
súhlas MsZ s bezodplatným prenájmom pozemku - stojky č. 7. počas platnosti a účinnosti 
zmluvy uzatvorenej medzi mestom Snina a Jaroslavom Zarembom AD – Ejzatour 
o poskytovaní prepravy vo verejnom záujme.   

  
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. 
Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 12 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  Ing. Štefan Nevoľník -  spolu 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  746/2010  
 
 
 

29. Odpredaj bytu z vlastníctva mesta Snina  
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Mária 
Bandžaková, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – ide o odpredaj bytu po právoplatnom rozsudku o rozvode? Ak nie, 
nesúhlasí s cenou.  
 
     JUDr. Ján Paľovčík – nevie sa teraz vyjadriť, keďže nejde o jeho materiál. Musí si to preveriť.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   odpredaj bytu č. 14  na 3. poschodí, vchod 3 
v bytovom dome s. č. 1058 na Partizánskej ulici, postaveného na pozemku parc. č. CKN 267/7 
a zapísaného na LV č. 5198 k. ú. Snina a spoluvlastníckeho podielu 64/1144 na spoločných častiach 
a spoločných zariadeniach domu a spoluvlastníckeho podielu 64/1144 k pozemku parcelné číslo 
CKN 267/7 – zastavané plochy a nádvoria o výmere 485 m2, zapísaného na LV č. 6867 k. ú. Snina 
za cenu 624 € pre Annu Dereninovú, rod. Barancovú, nar. ...................., bytom Snina, Partizánska 
1058/22, do jej vlastníctva s tým, že kupujúca uhradí všetky náklady súvisiace s prevodom bytu. 
     Prevod je v súlade s § 12 ods. 6 písm. a) VZN č. 83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania  
s majetkom mesta Snina v znení doplnkov č. 1, 2, a 3, a § 2 a § 3 VZN č. 95/2008 o prevode 
vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného majetku v znení doplnku č. 1 v spojitosti so zákonom č. 
182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov a nebytových priestorov a v súlade s § 9a ods. 8 písm. a) zákona 
č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. 
     Cena je v súlade s § 4 ods. 3 VZN č. 95/2008 o prevode vlastníctva nehnuteľného a hnuteľného 
majetku v znení doplnku č. 1 a § 17 a § 18 zákona č. 182/1993 Z. z. o vlastníctve bytov 
a nebytových priestorov v znení neskorších predpisov. 
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Hlasovanie:  
za:  MUDr. Mária Kostelníková, Ing. Štefan Nevoľník – spolu 2 poslanci  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol 
Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. 
Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 15 poslancov  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine neprijalo uznesenie k tomuto materiálu. 
            
 
 

30. Zmluvný prevod nehnuteľnosti – odpredaj pozemku parc. č. CKN 1121/31 
 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Mária 
Bandžaková, oddelenie správy majetku a služieb.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine     schvaľuje   zmluvný prevod nehnuteľnosti v k. ú. Snina – 
odpredaj pozemku parcelné číslo CKN 1121/31 – záhrady, o výmere 152 m2,  zap.  na LV č. 3200,  
k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta Snina, pre Jozefa Haburaja, rod. Haburaj, nar...., r. č...., bytom 
Snina, Kalinčiakova 1947/10,  za cenu 76 €, t. j. 0,50 €/m2.  
     Zmluvný prevod je v súlade s VZN č. 83/2007 o zásadách hospodárenia a nakladania 
s majetkom mesta Snina v znení doplnku č. 1 - 3 a § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. 
o majetku obcí v znení neskorších predpisov, nakoľko sa jedná o priľahlý pozemok k pozemku 
parc. č. CKN 1121/32 – zastavané plochy a nádvoria, o výmere 251 m2, zap. na LV č. 5627 vo 
vlastníctve kupujúceho, čo je prípad osobitného zreteľa, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo 
trojpätinovou väčšinou prítomných poslancov. 
     Cena je v súlade s VZN mesta Snina č. 95/2008 o prevode vlastníctva nehnuteľného 
a hnuteľného majetku v znení doplnku č. 1, § 8 ods. 5 písm. a).  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 12 poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  Ing. Ján Čop – spolu 1 poslanec  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  747/2010   
 
 
 

31 A)  Stavebné úpravy objektu Nemocnice Snina, s. r. o. – výmena výplňových 
konštrukcií, zateplenie a fasáda 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Ján Čop, 
zástupca primátora a  Ing. Lýdia Gičová, oddelenie výstavby, ÚP, ŽP a SP.  
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     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine  ukladá  Mestskému  úradu v Snine vypísať verejné obstarávanie 
na stavebné úpravy objektu Nemocnice Snina, s. r. o., v rozsahu výmeny výplňových konštrukcií, 
zateplenia a fasády.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, 
Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. 
Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 13 
poslancov  
proti:  –-  
zdržal sa:  –- 
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  748/2010  
 
 
 

32 B) Revitalizácia námestia Centrum Snina – schválenie postupu zadania verejného 
obstarávania 

 
     Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci právneho oddelenia.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal písomný návrh na uznesenie. 
 
Návrh na uznesenie:  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine  schvaľuje  zadanie zákazky: „Revitalizácia námestia Centrum 
Snina“ postupom verejnej súťaže v zmysle zákona o verejnom obstarávaní bez použitia 
elektronickej aukcie, ako výnimku z uznesenia MsZ č. 681/2009 zo dňa 28. 01. 2010, bod 3 
ukladacej časti.  
 
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, MUDr. Štefan Čopík, Pavol Diňa, Ing. Ján 
Harmaňoš, MUDr. Jozef Homza, MUDr. Mária Kostelníková, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan 
Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, MUDr. Miroslav Suchý – spolu 11 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Ján Čop, Ing. Jozef Savka -  spolu 2 poslanci  
 
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  749/2010  
 
 
 

31. Rôzne  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – p. Piteľová žiada mesto o prenájom pozemku na výstavbu stánku na 
predaj syrových výrobkov vyrábaných doma. Pomohla im napísať žiadosť o predloženie materiálu 
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na prerokovanie v MsZ, ale nedostalo sa to tu. Vie o tom, že žiadosť bola prerokovávaná na 
komisiách, ale nevie prečo sa to dnes nedostalo na dnešné zasadnutie. Stanovisko úradu je 
zamietavé. Chce poprosiť, aby sme tejto rodine vyšli v ústrety. Predložila návrh na uznesenie, ktorý 
prečítala.  
 
 
(zo zasadnutia odišla MUDr. Mária Kostelníková – 18.25 hod. – spolu 12 poslancov) 
 
 
     Ing. Jozef Savka – komisia verejného poriadku sa touto žiadosťou zaoberala a bola za, aby sa 
im tento priestor poskytol.  
 
     MUDr. Štefan Čopík  - komisia dopravy prejednávala žiadosť už dvakrát, no na rôznych 
miestach. Keď bola žiadosť na pozemok oproti Bille, komisie bola za. Ale tento pozemok 
neodsúhlasila z dôvodu, že ide o zelenú plochu a architektonicky to tam nezapadá.  
 
     Ing. Ján Harmaňoš – dáva do pozornosti priestor pri obchodom reťazci Tesco. Tam by sa to 
hodilo viac ako v centre mesta.  
 
     Ing. Ján Čop – každý je za takúto službu v meste, ale je potrebné nájsť vhodnejšiu lokalitu.  
 
     JUDr. Iveta Bžánová – mesto nemá pozemku v okolí Tesca. Ide o majetok Tesca a pochybuje, 
aby im táto spoločnosť dovolila výstavbu stánku na ich pozemku. Treba len trochu ochoty a výjsť 
im v ústrety. Ide o zrubovú stavbu, nie o hocijakú drevenú búdku.  
 
     Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby p. Piteľová prišla za ním a prerokovali to.  
 
     Ing. Miroslav Balog – prečítal návrh na uznesenie JUDr. Bžánovej. 
 
Návrh na uznesenie:  
    Mestské zastupiteľstvo v Snine   schvaľuje   umiestnenie a realizáciu prenosného predajného 
stánku na pozemku parc. č. CKN 37/141, k. ú. Snina,  resp. inom pozemku vo vlastníctve mesta za 
účelom predaja syrových korbáčikov a špecialít zo syra vlastnej výroby po splnení zákonných 
podmienok pre Marcelu Piteľovú, Palárikova 1629/38, 069 01 Snina,   ukladá   Mestskému úradu 
v Snine pripraviť návrh nájomnej zmluvy, v prípade splnenia zákonných podmienok.  
  
Hlasovanie:  
za:  Ing. Miroslav Balog, JUDr. Iveta Bžánová, Pavol Diňa, Ing. Ján Harmaňoš, MUDr. Jozef 
Homza, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Štefan Nevoľník, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, 
MUDr. Miroslav Suchý – spolu 10 poslancov  
proti:  –-  
zdržali sa:  Ing. Ján Čop, MUDr. Štefan Čopík  - spolu 2 poslanci 
  
     Mestské zastupiteľstvo v Snine prijalo  
          uznesenie č.  750/2010  
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32. Interpelácia poslancov  
 
     Mgr. Ľubov Reháková – obracia sa na občanov mesta, aby sa lepšie správali k nášmu mestu, čo 
sa týka čistoty.  
 
     Ing. Ján Čop – smetné koše pred bránou k detským ambulanciám z Ul. Janka Kráľa 
premiestniť, pretože je problém s prístupom do areálu – úloha.  
 
 
 

33. Záver  
 
     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  
 
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík         Ing. Jana Rosičová 
         primátor           prednostka MsÚ 
 
 
 
 
 
Overovatelia:    MUDr. Marek Andraščík 
 

MUDr. Jozef Homza  
 
 
 
Zapísala: Monika Dunajová 
 
 
Snina 17. 03. 2010  
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